
 

Friluftsrådet Sydvestsjællands bestyrelsesmøde d. 22. april 2024 kl. 19:00 

Sted:  Vi mødtes kl. 19.00 hos Rolf Lehrmann på Egevangs Alle 18, 4180 Sorø.  

Deltagere: Arne Kristensen, Gert Jørgensen, Rolf Lehrmann (sekretær), Thomas Nikolaj 
Hansen 
 
Afbud: Jette Kruse, Susan Jørgensen 

Billeder fra Friluftsrådet Sydvestsjælland i 2023/2024: 
https://photos.app.goo.gl/bWtUpM3VDiT3f3bs5 

Dagsorden (referat anført med grønt): 

1. Valg af ordstyrer 
Arne blev valgt 
 

2. Velkomst til Thomas – bordet rundt. 
En præsentationsrunde blev gennemført 
 

3. Kommentarer til referat fra seneste bestyrelsesmøde d. 10. januar 2024 og årsmødet 
d. 16. marts 2024 
Ingen kommentarer 
 

4. Godkendelse af dagsorden 
Godkendt 
 

5. Konstituering og ajourføring af ansvarsfordelingsskema 
Rolf tilretter mailadresserne, men derudover er listen tilrettet. 
 

6. Evaluering af årsmøde 
Godt, men lidt snævert emne. Vi skal vælge en ny kommune at besøge næste gang. 
 

7. Nyt afregningssystem.  
Vi forsøgte alle at komme på systemet, både på PC og telefon. Rolf henviser til den 
modtagne mail af 21. marts 2024 med titlen: ” User Registration, NaviDoc Workflow”. 
Det er muligt at Thomas skal have hjælp fra Sanja. 
 

8. Bestyrelsens arbejde 



a. Hvad gør vi med Temagruppen omkring stier og ruter i Sydvestsjælland. 
Rolf deltager i konferencen om rekreativ infrastruktur d. 23. april på 
konferencecenter Musholm i Korsør. 
Rolf melder tilbage efter konferencen. 
 

b. Evt. etablering af Temagruppe i Friluftsråd Sydvestsjælland omkring arbejdet i 
de lokale råstofgrave i forbindelse med det arbejde, som Region Sjælland med 
Gate 21 som konsulenter har igangsat. 
Gate 21 snakker fortsat med de mange lodsejere og indvindere for at få 
projekter op at stå, og vi følger med på sidelinjen. 
 

c. De mange mulige overtrædelser af lovgivningen for befolkningens adgang til 
naturen?  
Vi får løbende henvendelser om nedlagte stier og adgange. 
Kommunerepræsentanterne må gerne følge op overfor kommunerne. 
 

d. Grøn skole? 
Vi bruger ikke megen energi på området, men er enige i at det er en fin 
signalværdi at deltage. Thomas deltager gerne. 

 
 

9. Arbejdet i Kommunerne: 
a. Slagelse Kommune 

Møde d. 19. marts om Natura2000 områderne på havet. Gert videresender 
referatet til bestyrelsen. 
 

b. Næstved Kommune 
Der har ikke været til møde i Naturrådet i Næstved kommune siden vi mødtes 
sidst 
 

c. Sorø Kommune 
Kongskilde Naturcenter – positive meldinger. 
 

10. Orienteringer fra bestyrelsens medlemmer 
a. Fra formanden 

Årsmøde for formænd i Nyborg med bl.a. Friluftsrådets nye strategi. Valg, se 
hjemmesiden:  
https://friluftsraadet.dk/nyheder/fire-genvalg-ny-profil-til-friluftsraadets-bestyrelse 
Formanden reklamerede for de aktuelle webinarer, se mailboksen. 
 

11. Kommende møder 



a. Mandag d. 27. maj 2024 kl. 18:00. Rolf forespørger Paya om Maglebjerghytten 
er ledig. 

b. Tirsdag d. 13. august 2024. Lokalitet følger.  
 

12. Evt.  
i.a.b. 

 

Tak for i aften 


